
KS VRHOVCIIN PRIHODNJE SREDNJEROČNO OBDOBJE

Precej stvari bo treba prenesti
Čeprav je do konca tega srednjeročnega obdobja

še več kot leto dni, že potekajo živahne razprave za
pripravo srednjeročnih načrtov razvoja za obdobje
1986/90. V krajevnih skupnostih so priprave v različ-
nih fazah. Po nekaterih so se šele začeli pripravljati
na imenovanje komisij za izdelavo razvojnih načrtov,
drugje pa delo poteka s polno p&ro. Ena izmed
takšnih KS je tudi na VrKovdh. Podpredsednika
sveta KS in predsednika komisije za pripravo načrta
Staneta Berčiča smo vprašali, kako so se pri njih lotili
fe zaplelene in odgovorne naloge.

»Svet krajevne skupnosti Vrhovci je na seji 12.
junija letos imenoval petčlansko komisijo, ki se je
takoj lotila dela in že 28. junija je pripravila osnutek
smeric ter jih predstavila delegatom skupščine KS, ki
so ga podprli«, je uvodoma poudaril Stane Berčič.
Sicer pa je osnutek smernic razdeljen na dva dela. V
prvem je komisija obdelala trenutni položaj v krajev-
ni skupnosti na področju gospodarstva, komunalne in
prometne infrastrukture, stanovanjske gradnje, druž-
benih dejvnosti in SLO ter DS. Na žalost niso mogli v
celoti uresničiti sedanjega srednjeročnega načrta in to
predvsem zaradi pomanjkanja denarja. Prav tako ni
nobenega upanja, da bi planske naloge uresničiii do
konca prihodnjega leta, to je tega srednjeročnega
obdobja.

Ker je na območju krajevne skupnosti samo ena
temeljna organizacija združenega dela, pa še ta se
otepa s težavami, tudi v prihodnje ne pričakujejo
velike in hitre gospodarske rasti. Storitvene dejavno-

.sti so sorazmemo dobro razvite saj imajo frizerja,
avtoličarja, avtokleparja, avtomehanika, mizarja, ši-
viljo in druge. Nujno pa bi potrebovali mehanika za
popravilo akustičnih aparatov in servis gospdarskih
strojev. Stanje na območju KS Vrhovci je slabo, saj
je od 35 ulic in cest samo šest delno asfaltiranih.
Kanalizacijsko omrežje je v glavnem dograjeno na
spodnjih Vrhovcih, na zgornjih pa so dela v sklepni
fazi. Problem je le v premajni zmogljivosti sedanjega
omrežja na spodnjih Vrhovcih. Na področju SLO in
DS pa niso uresničili tistih opredelitev, ki se nanašajo
na ureditev zaklonišč, zaščite šolskega okoliša in
usposodobitev specializiranih enot civilne zaščite.

»V prihodnjem srednjeročnem obdobju bomo mo-
rali,« je nadaljeval Stane Berčič, »reševati tiste ključ-

ne probleme razvoja naše krajevne skupnosti, ki jih
nismo mogli v tem obdobju. Tem nalogam pa se
pridružujejo tudi tiste, ki jih bo potrebno reševati
zaradi neskladij v razvoju KS in nalog, ki jih bo treba
uresničiti zaradi nadaljnjega dviga in razvoja družbe-
nega standarda. Eden najpomembenjših problemov,
ki se bodo v prihodnje še bolj zaostrili je problem
Mercatorjeve samopostrežne trgovine, ki že zdaj pre-
sega svoje zmogljivosti in ne nudi več kakovostnih
storitev. Problem bo tudi promet. Glede na to, da so
Vrhovci strnjeno naselje je slabo poskrbljeno za var-

nost pešcev, ta problem se bo v prihodnje prav goto-
vo še zaostril. Asfaltirati bi morali več cest, morda kar
vse v KS. Pri izdelavi planskih dokumentov pa borao
morali opredeliti namembnost objektov na predvide-
ni lokaciji rekreacijskega centra med gostiščem Peča-
rič in jezom na Gradaščici. Na podlagi celovite var-
nostne ocene bomo uresničili naloge kot so idejnopo-
litično usposabljanje krajanov, obrambna vzgoja šo-
larjev in mladine, usposabljanje specializiranih in
splošnih enot civiJne zaščite.

Glede na te usmeritve in glede na omejene denarne
možnosti bo nujno med usklajevanjem ovrednotiti in
opredeliti prednostne naloge na posameznih področ-
jih. Tako bomo izoblikovali elemente za sklepanje
samoupravnih sporazumov ter dogovorov za temelje
plana krajevne skupnosti«, je ob koncu dejal Stane
Berčič.


